
ZÁPIS ZE SCHŮZE VÝBORU ODDÍLU ATLETIKY POLICEJNÍHO SPORTOVNÍHO KLUBU 
OLYMP PRAHA, Z. S. - č. 2023/6 
 
Místo a čas konání schůze: výbor oddílu se sešel dne 11. 5. 2023 v 15.30 hodin v 
zasedací místnosti oddílu atletiky ve víceúčelové hale v areálu OLYMP CENTRUM 
SPORTU MINISTERSTVA VNITRA, Za Císařským mlýnem 1063/5, Bubeneč, 170 00 
Praha 7. 
Svolání schůzky výboru oddílu: schůzka výboru oddílu byla svolána předsedkyní 
oddílu atletiky, a to pozvánkou ze dne 4. 5. 2023. publikovanou na webových 
stránkách oddílu atletiky. 
 
Schůze výboru oddílu zahájena v 15:30 hodin předsedkyní oddílu atletiky Naděždou 
Koštovalovou. 
 
Přítomni: 
Naděžda Koštovalová 
Lenká Masná 
Jana Pavlíková 
Matěj Haranta 
Milan Mikunda 
Jindra Linhart 
Jiří Janoušek 
 
Zapisovatelem zvolena Jana Pavlíková.  
 
Schválen program schůze výboru oddílu: 
 
1. přehled hospodaření, kontrola platby členských příspěvků, členská evidence, 
2. odměna pro medailisty MČR, bodné extraliga a 2. národní liga, 
3. přestupy – seznam, 
4. situace ve výboru, 
5. svolání členské schůze 12. 6. 2023, 
6. různé: Liga přípravek- termín Olymp a na Spartě, den MČ Praha 7 - dětská 

atletika – soutěže,  
 
1. přehled hospodaření, kontrola platby členských příspěvků, členská evidence 
 
Byla diskutována příprava on-line platformy pro vedení členské základny – o přípravu 
platformy bude požádán Filip Litavský do konce roku 2023. 
 
Jindřich Linhart informoval o příjmech do 11. 5. 2023. K tomuto datu bylo vybráno na 
příspěvcích 2 053 501,- Kč, tedy více něž bylo rozpočtováno. K cca desetinovému 
nárůstu v posledních dnech došlo v důsledku upomínek o členské příspěvky. 
 
Výbor byl informován předsedkyní výboru Naďou Koštovalovou o opožděném podání 
přihlášky do výběrového řízení ČAS Sportovní střediska 2024 – 2025. Předsedkyně 
oddílu sdělila, že výslovně uložila vedoucímu SpS Michalu Krčmářovi, aby sledoval 



termín a zajistil včasné podání přihlášky. Na základě upozornění, že přihláška nebyla 
podána, předsedkyně oddílu začala řešit vzniklou situaci a možnost její nápravy s 
Janou Sobčíkovou - předsedkyní komise mládeže ČAS. Po zjištění pochybení 
vedoucího SpS Michala Krčmáře ho předsedkyně oddílu požádala, aby o problému 
neprodleně informoval Petra Dubského z PAS.  Dne 25. 5. 2023 výboru předsedkyně 
komise mládeže ČAS oznámí, zda je možné pozdní podání přihlášky zhojit. 
 
- Výbor vzal na vědomí a odsouhlasil nabídku Michala Krčmáře na dočasné snížení 
jeho odměny na 50 %. Realizací úpravy smlouvy/dodatku ke smlouvě byl pověřen 
Matěj Haranta a Jindřich Linhart. 
 
Matěj Haranta informoval o upomínkách odeslaných členům oddílu, kteří nezaplatili 
členské příspěvky a o upomínkách odeslaným členům oddílu, kteří zaplatili v členské 
příspěvky v nesprávné výši. Výbor projednal nesouhlasné reakce jednotlivých členů 
takto (schválení požadavku člena oddílu – ANO/neschválení požadavku člena oddílu 
– NE): 
Matěj Klukan: ANO, bude vyškrtnut od 1. 1. 2024, 
Standa Jíra: NE, 
Petr Habásko: výbor se omlouvá trenérovi za chybu, 
Pinto Alexandr: NE, 
Pavel Sígl: NE, 
Štastný Tomáš: bude vyškrtnut, 
Viktoria Berlic: NE, 
Tlamka Jonáš: ANO, 
Oulehlová Róza: ANO, byla dohledána tvrzená platba od Prahy 7,  
Cícha Josef: NE, protože k nároku na platbu jako trenér je zapotřebí uzavřená platná 
trenérská smlouva, 
Cíchova Kristina: NE, 
Havránková Daniela: ANO, 
Bedrníková Eva: NE, 
Obhlídal Vojtěch: NE, 
Sussslandová Petra: NE, protože k nároku na platbu jako trenér je zapotřebí uzavřená 
platná trenérská smlouva, 
Petráková Alena: NE, protože k nároku na platbu jako trenér je zapotřebí uzavřená 
platná trenérská smlouva, 
 
2. odměna pro medailisty MČR, bodné extraliga a 2. Národní liga 
 
Finanční odměny pro medailisty MČR: Naďa Koštovalová navrhla, aby medailisté 
MČR na dráze byli odměňováni stejně, jako v minulosti. Byla upozorněna, že na jedné 
z předchozích schůzí výboru bylo s ohledem na stávající finanční situaci oddílu 
rozhodnuto, že medailisté dráhového MČR odměňováni nebudou. Hlasováno o 
návrhu předsedkyně oddílu s výsledkem, že výbor tento návrh většinově zavrhl. 
Pokud se finanční situace oddílu stabilizuje, bude výbor diskutovat mimořádné 
odměny medailistům dráhového MČR v následujícím období. 
Bodné: Jiří Janoušek navrhnul snížení bodného v extralize o 50 % v základních kolech 
a ponechání plného bodného ve finále. Matěj Haranta navrhnul snížení bodného v 



základních kolech a kompenzace tohoto snížení odpovídajícím zvýšením bodného ve 
finále. 
Jindřich Linhart navrhnul výši bodného pro základní kola extraligy v částce 350,- Kč za 
bod. 
Výbor se po diskusi většinově shodnul, že bodné pro dvě základní kola extraligy bude 
500,- Kč za bod, pro druhou národní ligu zůstane stejné, jako v roce 2022. Bodné pro 
finálové kolo extraligy bude diskutováno později. 
 
3. přestupy – seznam 
 
Přestupy do PSK Olymp Praha: Čermáková, Hrubešová, Placatka a Zahradník. 
 
4. situace ve výboru 
 
Naďa Koštovalová zahájila diskusi ohledně situace ve výboru a neshod, které vznikly 
ve výboru během zimní halové sezóny především v souvislosti s pořádáním závodů 
PAS a ČAS a která vyústila v její návrh na odvolání Jiřího Janouška z funkce člena 
výboru, který odůvodnila zejména neochotou jmenovaného obsluhovat časomíru při 
jednom ze závodů pořádaných oddílem. 
 
Jiří Janoušek se vůči jejímu postupu důrazně vymezil a především konstatoval, že své 
povinnosti člena výboru řádně plní a pokud má být důvodem návrhu na jeho 
odvolání skutečnost, že v jednom případě odmítnul obsluhovat časomíru, tak jednak 
obsluha časomíry nesouvisí s plněním povinností člena výboru, dále pro svoji neúčast 
při obsluze časomíry měl vážný důvod a konečně že ve všech ostatních případech 
časomíru vždy obsluhoval. Pokud má být ale důvodem pro jeho odvolání jeho názor 
na podmínky pořádání závodů oddílem, který je jiný než recentní názor předsedkyně 
oddílu, tak perzekuce za jiné názory nepatří do dnešní doby. 
 
Jiří Janoušek byl v diskusi podporován dalšími členy výboru, zejména Matějem 
Harantou a Milanem Mikundou, kteří připomněli předsedkyni oddílu, že na 
podmínkách pořádání halových závodů PAS a ČAS se výbor shodnul, a to 
jednomyslně, a že předsedkyně oddílu následně změnila názor a začala jednat 
v rozporu s usnesením výboru. Předsedkyně oddílu byla informována, že výbor je 
kolektivní orgán, který rozhoduje většinou hlasů a osoba, která za výbor jedná 
navenek, musí prezentovat většinové stanovisko výboru, nikoliv svoje vlastní názory. 
Předsedkyně oddílu byla kritizována za návrh odvolání Jiřího Janouška z výboru.  
 
Předsedkyni oddílu bylo sděleno, že v rozporu s usneseními výboru jednala i v dalších 
případech, zejména ohledně plateb členských příspěvků, kdy přislíbila „slevy“ řadě 
členů (např. Alexandr Pinto, Matěj Klukan), respektive skupin, přičemž toto není v její 
kompetenci, ale v kompetenci výboru. Předsedkyně oddílu takto jednala s vědomím 
toho, že výbor se otázkou výše příspěvků na svých schůzích v minulosti zabýval a 
další „slevy“, ať už individuální, nebo kolektivní, odmítnul. Jakékoliv další požadavky 
týkající se členských příspěvků musí být předloženy k projednání výboru a 
předsedkyně oddílu o nich nemůže rozhodovat sama.  Předsedkyně oddílu toto 
akceptovala. 



5.  svolání členské schůze na den 12. 6. 2023 
 
Výbor se usnesl na svolání mimořádné členské schůze oddílu, a to v termínu 12.6. 
2023 s programem, jak vyplývá z usnesení členské schůze. 
 
6. Liga přípravek- termín Olymp a na Spartě, den MČ Praha 7 - dětská atletika – 

soutěže, 
 
Výbor pověřil Naďu Koštovalovou, aby uložila za úkol vedoucímu SpS Michalu 
Krčmářovi organizaci akce dětská atletika na dni MČ Praha 7. 
 
Výbor ukládá Nadě Koštovalové organizaci Ligy přípravek. Navrhované termíny k 
projednání jsou: 6.6., 20 a 22.6. 1x by AC Sparta Praha závodila u nás a 1x naše 
přípravka na Spartě. 
 
Výbor pověřuje předsedkyni oddílu k předložení návrhu úprav stanov, které 
připravuje klub, aby se k nim mohl výbor vyjádřit. 
 
Výbor se usnesl na zákazu tréninku na ploše stadionu v průběhu závodů. 
 
Skončeno a podepsáno v 18,20 hodin. 
 
Jana Pavlíková 


